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Najbližšie zasadnutie miestneho zastupiteľstva 13. 2. 2014.

MC Bratislava - Lamač má od 1.1.2014 vlastný 
stavebný úrad. Poďme si preto zrekapitulovať, 
čo predchádzalo jeho zriadeniu. 
Do konca roka 2013 sme mali spoločný sta-
vebný úrad s  mestskou časťou Bratislava-De-
vínska Nová Ves. Z  dôvodu zachovania tohto 
spoločného stavebného úradu boli zo strany 
nás - starostov týchto mestských častí v  roku 
2013 realizované viaceré pracovné stretnutia 
s cieľom predĺžiť uzatvorenú zmluvu aj o ďalšie 
nasledujúce obdobie, minimálne do polovice 
roka 2014. Pôvodný termín na schválenie no-
vého stavebného zákona, ktorý stanoví presne 
miesta stavebných a  spoločných stavebných 
úradov, sa totiž v priebehu roka 2013 niekoľko-
krát predlžoval a v septembri už bolo zrejmé, že 
do konca roku 2013 schválený nebude. Zároveň 
vláda prijala prvý kvartál 2014 ako termín na ur-
čenie presných miest stavebných a spoločných 
stavebných úradov.
Na základe týchto informácií som zintenzívnil 
rokovania s  poslancami a  starostom MČ DNV 
o  možnosti pokračovať v  existujúcom spo-
ločnom stavebnom úrade. Bohužiaľ, poslanci 
MČ DNV na svojom novembrovom zasadnutí 
miestneho zastupiteľstva neodsúhlasili predĺ-
ženie uvedenej Zmluvy o  zriadení spoločného 
stavebného úradu, a  teda táto zmluva sa pre 
mestskú časť Bratislava - Lamač skončila dňom 
31.12.2013. 
Už v čase prebiehajúcich rokovaní so starostom 
MČ DNV som uskutočnil niekoľko rokovaní aj 
so starostom MČ Dúbravka ohľadom možnosti 
zriadenia spoločného stavebného úradu s Dúb-
ravkou, s ktorou sme spoločný stavebný úrad do 
roku 2007 mali zriadený. Rokovania sa vyvíjali 
vcelku pozitívne s  prísľubom, že pokiaľ v  DNV 
spoločný stavebný úrad nebude pokračovať, vi-
dia možnosť spoločného stavebného úradu ako 
logickú. Bol som ubezpečovaný o  pozitívnom 
postoji k podpísaniu zmluvy o zriadení spoloč-
ného stavebného úradu.
Na základe týchto rokovaní a výsledku hlasovania 
v MČ DNV som dňa 25.11.2013 oficiálne písomne 
požiadal starostu MČ Dúbravka o zriadenie spo-
ločného stavebného úradu so sídlom v MČ Dúb-
ravka. Súčasťou predmetnej žiadosti bol aj návrh 
Zmluvy o  zriadení spoločného stavebného úra-
du, ktorý vychádzal zo znenia zmluvy, ktorú mala 
MČ Bratislava - Lamač uzatvorenú s MČ DNV.
Na základe vzájomných rokovaní starostov 
oboch mestských častí, poslanci MZ MČ Dúb-

ravka na rokovaní MZ uskutočnenom dňa 
10.12.2013 prijali uznesenie, ktorým schválili 
zámer zriadiť spoločný stavebný úrad len tes-
nou väčšinou hlasov, keď za návrh hlasovalo 8 
poslancov a 7 poslancov sa hlasovania zdržalo. 
O samotnej  zmluve, ktorá mala byť úplne pre-
pracovaná, sa malo rokovať až na februárovom 
zastupiteľstve MČ Dúbravka.
Po zvážení všetkých týchto okolností a  zrelej 
úvahe dospelo dňa 17.12.2013 MZ MČ Lamač 
k rozhodnutiu a schválilo uznesenie, ktorým sa 
rozhodlo o zriadení samostatného stavebného 
úradu v MČ Bratislava - Lamač a poverilo staros-
tu vykonať technicko-organizačné zabezpeče-
nie takéhoto fungovania budúceho samostat-
ného stavebného úradu. 
V zmysle tohto uznesenia MÚ BA Lamač vyčlenil 
a pripravil samostatnú kanceláriu pre fungova-
nie tohto stavebného úradu priamo v  budove 
MÚ BA Lamač, zabezpečuje technické vyba-
venie takéhoto stavebného úradu, zabezpečil 
priestory pre archív stavebného úradu, podnikli 
sa adekvátne kroky k  uzatvoreniu protokolár-
neho odovzdania príslušnej dokumentácie zo 
spoločného stavebného úradu. 
Od 1.1.2014 pracovala jedna samostatná od-
borná pracovníčka – Ing. Helena Bandžáko-
vá. Na obsadenie vedúceho na tomto úseku 
bolo vyhlásené verejné výberové konanie. Od 
13.1.2014 je táto pracovná pozícia obsadená. 
Miesto vedúcej referátu územného konania 
a  stavebného poriadku (stavebného úradu) 
získala Ing. Viera Krajíčková. Samostatný sta-
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Rozhovor s poslancom

Výchovu a vzdelávanie 
považujem za pilier všetkého     
Zhovárali sme sa s  pod-
predsedníčkou Komisie 
pre školstvo a šport Re-
nátou Ocilkovou

Zatiaľ čo v  škole uzatvá-
rajú polročné výsledky, 
komisia v ktorej pôsobíte, 
ešte len začína realizovať 
plány na tento kalendárny 
rok. Aké úlohy čakajú vašu komisiu v roku 2014?
Komisia pre školstvo a  šport sa bude snažiť 
urobiť všetko pre zdravé fungovanie školstva 
a  športu v  Lamači. Školstvo - teda výchovu 
a vzdelávanie - považujem za pilier všetkého. Ak 
nebudú dobré podmienky pre výchovu a vzde-
lávanie našich najmenších, nie je zdravé budo-
vať nadstavbu – ako sú napr. spoločenské akti-
vity. Lamačské školstvo si totiž vyžaduje veľké 
investície na zabezpečenie bazálnej prevádzky. 
Spomeniem aspoň niektoré položky, ktoré by 
sme mali začleniť do rozpočtu na rok 2014: na 
opravu strechy nad veľkou a   malou telocvič-
ňou spojenú s  odstránením vzduchotechniky, 
zateplením a náterom z vnútornej strany stropu 
je potrebných takmer 70.000 eur, na opravu do-
pravného ihriska – 11.000 eur. Ďalej je potrebná 
oprava asfaltovej plochy ihriska z bočnej strany 
budovy - zo strany ulice Podháj, ako aj vybudo-
vanie chodníka okolo budovy školy. Na vymeno-
vané nevyhnutné investície nemáme zdroje ani 
externé, ani z  prenesených kompetencií, preto 
by sme ich mali nájsť v rozpočte mestskej časti. 
Verím, že sa v tomto všetci poslanci zhodneme.
V novembri sme dostali ešte viac požiadaviek 
zo strany školy, ako tu uvádzam. Vďaka riaditeľ-
ke školy pani Alene Petákovej, ktorej sa poda-
rilo nájsť externé zdroje, sa v týchto dňoch už 
vymieňajú umývadlá a batérie v triedach. Vďa-
ka ušetreniu financií pani riaditeľky sa už vy-
menili okná na veľkej telocvični. Vďaka ochot-
nému, obetavému a  vysoko profesionálnemu 
i  ľudskému prístupu starostu a  zamestnancov 
úradu, v  tomto prípade hlavne zamestnancov 

Za stavebným úradom už netreba cestovať                                                                               
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Zápis detí do prvého ročníka Základnej 
školy, Malokarpatské námestie 1

sa uskutoční
V PIATOK 14. februára od 15:00 hodiny 

do 18:00 hodiny
V SOBOTU 15. februára od 08:00 hodiny 

do 12:00 hodiny
Viac na 4. strane

Oznam
Nezabudli ste zaplatiť daň za psa?

Ak ste si svoju povinnosť za vášho štvornohé-
ho miláčika ešte nesplnili, urobte tak prosím 
čo najskôr, zaplatením poplatku v  pokladnici 
Miestneho úradu na Malokarpatskom námestí 
v čase stránkových hodín.

Zápis detí do MŠ je od 15. februára 
do 15. marca 2O14 .  

Viac na strane 5.
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pracovnej čaty, sa začiatkom februára spustí 
nová výdajňa stravy pre externých stravníkov. 

Toto všetko sú finančne náročné investície. 
Aká je situácia v bežnom živote v oblasti škol-
stva a športu?
Podujatia, ktoré ako komisia zastrešujeme ale-
bo sa na nich organizačne spolupodieľame, 
ako napr. Deň učiteľov, ocenenia učiteľov a žia-
kov, vítanie prváčikov, koncerty detí Základnej 
umeleckej školy Jozefa Kresánka, ďalej športo-
vé podujatia: futbalový, hokejový, hokejbalový, 
šachový, floorbalový, stolnotenisový turnaj či 
podpora vstupeniek pre lamačské deti na let-
né kúpalisko, chceme, samozrejme, zachovať. 
Zameriame sa aj na to, aby sme venovali väč-

šiu pozornosť športovým aktivitám detí z našej 
školy, a tým podporili zdravý životný štýl našich 
detí. Záleží mi aj na tom, aby v Lamači fungova-
lo riadne školstvo: aby deti, ktoré to potrebujú, 
mohli chodiť do školského klubu detí (ŠKD), 
napriek tomu, že podpora vlády v  tejto oblas-
ti nie je veľmi vysoká. Aby bol dostatok miest 
v  riadnych predškolských zariadeniach – tj. 
v „obecnej“ materskej škole, materskej škole sv. 
Filipa Neriho či v  materskej škole Montessori. 
Bonusom našej mestskej časti od septembra 
2013 sú detské jasle Drobček. Veľmi sa teším 
transformovaniu materského centra na Rodin-
né centrum Obláčik, ktoré ponúka množstvo 
zaujímavých aktivít nielen pre mamičky s deť-
mi, ale pre celé rodiny. 

O pár dní je zápis detí do prvého ročníka. Pred 
desiatimi rokmi mala ZŠ na Malokarpatskom 
námestí problém zriadiť jednu prvácku triedu 
( v  r. 2003 prijala 24 prvákov – zdroj denník 
SME), v  súčasnosti je situácia úplne opačná. 
Záujem o lamačskú ZŠ je aj z  iných mestských 
častí. Bude potrebné  podľa Vás prijať opatrenia 
na prioritné uprednostnenie detí z Lamača?
V  otázke ste dali krásnu odpoveď o  kvalite 
i  o  dobrom mene našej základnej školy. Avšak 
rozhodnutie o tom, kto bude prijatý alebo nie, je 
v rukách riaditeľky školy, nie v rukách poslancov. 
Takže nech sa páči, pozývam rodičov so 6-roč-
nými deťmi na zápis do 1. ročníka v dňoch 14. 
a 15. februára. Som presvedčená o tom, že všet-
ci záujemcovia budú uspokojení. 

Za stavebným úradom už netreba 
cestovať                                                                               

dokončenie zo str. 1

vebný úrad začal plniť svoje úlohy. Prvý kontakt 
s ním majú naši obyvatelia už dávno za sebou. 
15.1.2014 bol   prvý stránkový deň. Na našej 
web stránke bola poskytnutá informácia pre 
občanov o zriadení a  fungovaní samostatného 
stavebného úradu. Uvedený oznam spoločne 
s  úradnými hodinami uvedeného stavebného 
úradu je vyvesený aj na vstupe do budovy MÚ 
BA Lamač. O zriadení príslušného samostatné-
ho stavebného úradu v  MČ BA Lamač boli sa-
mostatným listom informované všetky dotknu-
té orgány a organizácie. 

Peter Šramko, starosta MČ Bratislava-Lamač

O  prvé dojmy sa podelila aj vedúca staveb-
ného úradu Viera Krajíčková               

„Keďže sme v  januári 
v  podstate iba preberali 
agendu z  Devínskej Novej 
Vsi, ešte bude chvíľu trvať, 
kým veci  začnú fungovať 
tak, ako si to predstavuje-
me. Robíme však, čo sa dá, 
prioritne vybavujeme roz-

pracované spisy, ktoré je potrebné čo najrých-
lejšie doplniť, aby sa „postíhali“ termíny. Obča-
nom Lamača sa snažíme maximálne vyhovieť. 
Podľa prvých ohlasov sú naozaj spokojní, že 
stavebný úrad majú priamo v Lamači.“

Dobrá správa pre lamačských 
evanjelikov                                                                 

S  radosťou chcem oznámiť, že vďaka výraznej 
podpore kolegov z  poslaneckého klubu Smer-
-SD a Most-Híd sa môj návrh na konanie evan-
jelických služieb Božích v Lamači stane skutoč-
nosťou. Prvá evanjelická služba Božia sa bude 
konať v  nedeľu 9. marca o  10.00 h v  Spolo-
čenskom centre Lamač, ktoré sa nachádza na 
prízemí novostavby bytového domu na Ma-
lokarpatskej ul. č 8 ( vedľa materskej školy). 

Na rovnakom mieste a v rovnakom čase sa budú 
konať bohoslužby pre lamačských „luteránov“ 
aj počas ďalších nedelí. Vďaka našej spolupráci 
s  Cirkevným zborom Evanjelickej cirkvi a.v. na 
Slovensku so sídlom na Legionárskej ulici bude 
služby Božie v Lamači viesť pán farár Boris Mi-
šina. Informácie o cirkevnom zbore nájdete na 
adrese Evanjelický farský úrad, Legionárska 4, 
02/55 57 11 95, www.legionarska.sk
Spoločenské centrum Lamač ponúka priestor 
pre rôzne spoločenské, vzdelávacie i  výchovné 
aktivity. Spolu s poslancami sme dlho hľadali pre 
organizáciu takýchto podujatí vhodné miesto 
a som rád, že v podobe SCL sme ho aj našli. Bolo 
by dobré, keby sa o jeho využitie do budúcnosti 
zaujímalo čo najviac neziskových združení a mlá-
dežníckych organizácií, nech je jeho využitie čo 
najširšie. Som rád, že to bude aj miesto pre Božie 
slovo. Spolu s miestnym úradom sa budeme sna-
žiť, aby sme priestory pripravili tak, aby sa tu pri 
službách Božích každý príjemne cítil.
Iste, toto miesto nenahradí atmosféru ani veľko-
sť kostola, no vieme, že Božie slovo sa dá prijať 
všade, ako nám to kázal Ježiš, keď kázal v olivo-
vých hájoch.
Teším sa na prvé stretnutie s vami.

MVDr. Pavol Čech - poslanec MZ 

Prípad výrubu stromov 
má v rukách polícia                                              

Výrub stromov pri Lamači pri zástavbe na ulici 
Cesta na Klanec bude vyšetrovať polícia. Ak sa 
preukáže, že naozaj išlo o  nezákonný výrub, 
vinníkovi hrozí pokuta až do výšky 3220 eur.
O výrube v polovici januára informovala tele-
vízia Markíza. Starosta Lamača Peter Šramko 
následne pre agentúru TASR spresnil, že sku-

tok sa stal ešte na jeseň minulého roka. „Pra-
covníci nášho referátu životného prostredia 
v  októbri zistili, že prišlo k  výrubu stromov 
s obvodom kmeňa viac ako 40 cm, ktorý pod-
lieha úradnému súhlasu. My sme však žiadosť 
o  takýto výrub nedostali, „ uviedol Šramko. 
Záležitosť napokon začal riešiť Okresný úrad 
v  Bratislave. Ten podal 22. januára na polícii 
trestné oznámenie. 

Úlohami prednostu je poverená 
Michaela Kövári Mrázová                                              

Od januára 2014 pôsobí vo 
funkcii prednostu miestne-
ho úradu Michaela Kövári 
Mrázová. Doterajšia ve-
dúca oddelenia školstva, 
kultúry a  sociálnych vecí 
pôsobí na Miestnom úra-
de Bratislava–Lamač už od 
roku 2007. Ako sama pove-
dala, ponuku na miesto poverenej prednostky 
prijala ako výzvu zúročiť svoje doterajšie skú-
senosti a vďaka novým kompetenciám prispieť 
k zabezpečeniu úloh, ktoré lamačskú samosprá-
vu v tomto roku čakajú. Jej ambíciou je ešte viac 
zefektívniť činnosť úradu „V  rámci reorganizá-
cie práce sme sa preto snažili niektoré agendy 
optimalizovať a  posilniť, tak, aby sme dosiahli 
zlepšenie úrovne poskytovaných služieb pre 
občanov. Verím, že naše kroky sa u Lamačanov 
stretnú s pozitívnym ohlasom, „ uviedla Micha-
ela Kövári Mrázová.
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Tento spôsob boja používajú izraelské obranné 
zložky (IDF). KRAV MAGA ( v preklade z hebrejči-
ny „boj zblízka“) má svoje korene v Bratislave. 
Základy tomuto systému dal svojím bojovým 
umením Imrich „Imi“ Lichtenfeld. V  období 
pred druhou svetovou vojnou sa Lichtenfeld 
stal vodcom židovskej skupiny, ktorá v uliciach 
Bratislavy v  predvojnových rokoch zvádzala 
ostré pouličné boje s prívržencami nacizmu. 
Spôsob KRAV MAGA, ktorý budete môcť v La-
mači trénovať, je zameraný na sebaobranu. 
Čiže, ako sa čo najrýchlejšie a  najúčinnejšie 
ubrániť, prejsť do agresívneho protiútoku 

a utiecť, v prípade, že ste sa už do agresívneho 
stretu dostali. Naučíte sa a prevencii predchá-
dzať takýmto stretom i  o  umení vyjednávať. 
V rámci tréningov si osvojíte aj základy boxu, 
kickboxu a boja na zemi. 
Musíme upozorniť, že pri tréningoch, ktoré 
sú kontaktné, je potrebné používať ochranné 
prostriedky ako suspenzor, chránič zubov či 
boxerské rukavice. Na bezpečnosť pri tréningu 
sa však kladie vysoký dôraz a v prípade, že na 
začiatku ešte nebudete mať k dispozícii všetko 
potrebné vybavenie, prvé tréningy sa tomu 
samozrejme prispôsobia.

Tréningy KRAV MAGA sa budú konať v  ŠH Na 
barine, vďaka spolupráci s OZ PAINT EDUCATION 
a  KMG SLOVAKIA. Prvý tréning sa uskutoční 
17. februára o 19.00 h zadarmo. Bližšie infor-
mácie získate na stránke www.halalamac.sk, info 
o KRAV MAGA na stránke www.krav-maga.sk

Martin Bodor, Michal Kotraba

Štatistika kriminality v MČ Dúbravka, 
Lamač, Záhorská Bystrica v roku 2013                   

V roku 2013 bolo v MČ Dúbravka, Lamač, Záhor-
ská Bystrica spáchaných 668 trestných činov, čo 
je o 60 trestných činov menej ako v roku 2012. 
Objasnených bolo 240 trestných činov, čo pre-
stavuje 35,9-% objasnenosť. 
Počet nahlásených lúpeží (13) bol rovnaký ako 
v predchádzajúcom období, v prípade vlámania 
sa do bytov a domov polícia na území Záhorskej 
Bystrice, Lamača a  Dúbravky evidovala vlani 10 
trestných činov, medziročne o dva menej. V prie-
behu roka 2013 bolo odcudzených 68 vozidiel, čo 
je o päť prípadov menej ako v roku 2012. 
Podľa policajných štatistík bolo tiež na území 
Dúbravky, Lamača a  Záhorskej Bystrice spácha-
ných 705 priestupkov, čo je o 183 viac ako v roku 
2012. Vo väčšine prípadov (338) išlo o priestupky 
voči majetku. Objasnených bolo 190 priestup-
kov, čo predstavuje 26,9-% objasnenosť.
V oblasti dopravy policajti uložili v priebehu vla-
ňajšieho roka 765 pokút, ktoré vodičov celkovo 
stáli 15.965 eur.

npor. Martina Kočišová, 
OR PZ Bratislava IV

Naučme sa brániť s KRAV MAGA                                                                                                             

V ŠH Na barine sa už vo februári môžete prísť pozrieť a v prípade záujmu aj zapísať na kurzy funkčnej 
sebaobrany, ktoré vychádzajú zo systému KRAV MAGA.

Názor občana                                         
Majú poslanci MZ naozaj záujem 
o problémy občanov Lamača?                 

Chcela by som s  čitateľmi Lamačana podeliť 
o  skúsenosť, ktorú mám s  naším lamačským 
zastupiteľstvom. Na zasadnutie zastupiteľstva 
chodím pravidelne od roku 2009, keď som zača-
la bojovať za príjazdovú komunikáciu Záhrady, 
za ktorú bojujem doteraz. Miestny úrad som 
upozorňovala na problém dopravy i kanalizácie 
v  okolí Lamačskej cesty, takisto som iniciovala 
petíciu proti pumpe na Lamačskej ceste. Podne-
tov, ktorými by sa malo zaoberať lamačské zastu-
piteľstvo, je stále dosť. Ak naň ale chcete upozor-
niť priamo na zastupiteľstve, nastáva problém...
Podľa rokovacieho poriadku na to má občan 
právo v  bode „rôzne“, teda vlastne úplne na 
záver zasadania. V prípade lamačských zastu-
piteľstiev to znamená väčšinou v  čase okolo 
17.-18. hodiny. Na tom by ešte nebolo nič zlé, 
ak...Ak by v  tomto čase sedeli v  miestnosti 
všetci poslanci. No často je tam iba väčšina 
poslancov, a  to prevažne z  poslaneckého 
klubu Smer-SD a  Most-Híd. Poslanci z  KDH 
a SDKÚ-DS až na výnimky pravidelne chýbajú. 
Osobne sa priznám, je mi celkom jedno, kto je 
z akého politického klubu, no v tomto prípade 
musím byť konkrétna, aby som upozornila, kto 
má záujem počúvať podnety občanov a koho 
to zrejme veľmi nezaujíma. To, čo hovorím, nie 
je jednorazová skúsenosť, s bežným predčas-
ným odchodom poslancov KDH sa stretávam 

už od roku 2009. Samozrejme, že aj poslanci 
majú svoje bežné, rodinné či pracovné staros-
ti a  musia niekedy odísť skôr, to chápem. No 
je problém, že pre niektorých sa to „niekedy“ 
zmenilo na „stále“ Napokon, tí, ktorí sledujú 
záznamy zastupiteľstiev na TV Bratislava, si to 
mohli všimnúť. 
A preto sa pýtam, majú naozaj všetci poslanci 
úprimný záujem načúvať tým, ktorí rozhodli 
o  ich mandátoch? Chcú naozaj počuť to, čo 
trápi ľudí z Lamača, pre ktorých by mali prijí-
mať rozhodnutia?
S ohľadom na korektnosť chcem povedať, že 
o  moje podnety a  sťažnosti, ktoré som v  de-
cembri urgovala aj mailom, adresovaným všet-
kým zastupiteľom, sa z „pravicových“ poslan-
cov začala zaujímať pani Ondrišová. Cením si 
to, no na druhej strane, je to takmer po dvoch 
rokoch, čo na tieto podnety upozorňujem...

Katarína Boskovičová, 
občianska aktivistka

Za poslancov SDKÚ-DS a KDH sa 
vyjadrila Júlia Ondrišová (SDKÚ-DS)                         

Poslanci SDKÚ-DS a  poslanci KDH majú nao-
zaj záujem o  riešenie problémov týkajúcich sa 
Mestskej časti Bratislava-Lamač a jej obyvateľov, 
a s týmto vedomím sa uchádzali o post poslanca 
v miestnom zastupiteľstve, a s týmto vedomím aj 
prijímajú rozhodnutia Miestneho zastupiteľstva.
Poslanci SDKÚ-DS a  KDH nemajú nijaký prob-
lém pri riešení konkrétnych problémov konkrét-
nych občanov.

Poslanci SDKÚ-DS a KDH problémy pani Bosko-
vičovej pri rekonštrukcii prenajatých priestorov 
a ulice Záhrady poznajú a aj v rámci príslušných 
komisií ho aj riešili. Taktiež ako všetci poslanci 
oceňujeme záujem pani Boskovičovej pri jej 
iniciatíve s  petíciou proti výstavbe benzínovej 
pumpy, čo sme aj verejne na MZ vyjadrili pod-
porou aj hlasovaním.
Poslanci SDKÚ-DS a  KDH pracujú v  odborných 
komisiách, kde sa riešia konkrétne problémy 
občanov a  stanoviská komisií sú nevyhnutnou 
súčasťou materiálov pripravených do zastupi-
teľstva.
Tvrdenie pani Boskovičovej o  neúčasti poslan-
cov SDKÚ-DS a KDH na MZ by bolo v záujme za-
chovania objektivity potrebné doložiť exaktnou 
tabuľkou. Sme presvedčení, že takáto exaktná 
tabuľka s  vydokladovaním účasti po vyvrátila 
obvinenia v článku pani Boskovičovej. 
Pani Boskovičová písala list podobného znenia 
všetkým poslancom MZ dňa 18.12.2013, na kto-
rý som reagovala a  osobne som sa ako členka 
pravicového klubu za pravicový klub s pani Bos-
kovičovou stretla a jej problémy s vinárňou ako 
aj cestou k rodinnému domu sme prediskutova-
li a snažila som sa ich aj riešiť. Následne som sa 
telefonicky s  pani Boskovičovou kontaktovala 
a informovala o výsledkoch. 
Poslanci SDKÚ-DS a KDH sa snažia riešiť problé-
my všetkých občanov - či už voličov alebo nevo-
ličov -v zmysle poslaneckého sľubu a podľa náš-
ho vedomia a svedomia prijímame rozhodnutia 
v MZ Lamač.  

Júlia Ondrišová, 
poslankyňa MZ
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UPOZORNENIE
Nakoľko sa v  mesiaci február začína s  reali-
záciou projektu Voľnočasový areál s  multi-
funkčným využitím – Lamač, dovoľujeme si 
požiadať všetkých Lamačanov o  toleranciu 
a zároveň upozorňujeme, aby sa vo vymedze-
nom priestore nezdržiavali a nenechávali svoje 
deti na vymedzenom území bez dozoru. 
Vymedzenie riešeného územia – Areál Zák-
ladnej školy na Malokarpatskom námestí 
č. 1 a  priľahlé okolie (parčík a  chodníky), 
bude v  čase realizácie riadne označené ako 
stavenisko. 

Školský rok je ako rozbehnutý rýchlik, ktorý 
naštartoval 2. septembra a ani sme sa nena-
zdali, už má za sebou polovicu cesty  Na konci 
januára sme tak mohli zrekapitulovať doteraj-
šie snaženie našich žiakov.
. Prvý polrok skončilo  220 žiakov so samými 
jednotkami, z toho je 177 žiakov na I. stupni 
a 43 žiakov na II. stupni. Neprospelo 5 žiakov 
a to hlavne zo slovenského jazyka, matemati-
ky a anglického a nemeckého jazyka. Mnoho 
žiakov si zaslúžilo pochvalu, od riaditeľky školy 
10 žiakov a od triednej pani učiteľky 54 žiakov. 
Bohužiaľ v dvoch prípadoch sme museli znížiť 
známku zo správania, v jednom prípade udeliť 
pokarhanie riaditeľkou školy a dve pokarhania 
od triedneho učiteľa.
  Ako obyčajne, aj v tomto polroku sme zapojili  
žiakov do rôznych súťaží, v ktorých sme aj do-
siahli umiestnenia: Peter Masaryk - 1. miesto v 
okresnom kole  olympiády v anglickom jazyku,  
Diana Škrhová – 2.miesto v Sudoku na Sloven-
sku, súrodenci Veličovci – 1. miesto v celoslo-
venskej súťaži Stromácka debatná liga, náš klub 
Lamačské sovy získal 2. miesto na Slovensku v 
súťaži Spoločenstvo stromov. Darilo sa aj na 
športovom poli,  Anna Brunnerová sa umiestnila 
na 1. mieste v okresnom kole v streľbe zo vzdu-
chovej pištole, rovnako sa víťazkami okresného 
kola v streľbe stal aj kolektív mladších žiačok.  
Lucia Nováková získala 2. miesto v okresnom 
kole v cezpoľnom behu. Žiaci sa tiež zapojili do 
celoslovenskej súťaže v informatike – interneto-
vý bobor a najlepší výsledok získal Ondrej Szitás 
– 96 bodov. Spomeniem aj Filipa Mihálika, ktorý 
získal 5.miesto v okresnom kole v matematickej 
olympiáde. Mnoho postupových a celosloven-
ských súťaží nie je ešte vyhodnotených – Všetko 
Vedko, Pytagoriáda, Matboj a pod.  
So žiakmi sme sa zúčastnili na projekte Zo-
ber loptu, neber drogy, navštívili sme divadlá 

– bábkové, Národné divadlo, anglické pred-
stavenia, realizovali sme exkurzie a zážitkové 
vyučovanie, ako napr. Atlantis,  Ekotopfilm, 
Noc výskumníkov, hvezdáreň Hlohovec, mú-
zeum Ľ. Štúra, Bibliotéka, Jeden svet – festival 
o ľudských právach, Týždeň vedy na PF UK, 
Šport je môj život a množstvo ďalších. Priamo 
v škole sme organizovali pre deti rôzne besedy 
a prednášky ako – Čas premien, Dentalalarm, 
Legálne a nelegálne drogy a pod. Zabezpečili 
sme dopravnú výchovu pre 2. ročník, aktívnu 
prípravu prvej pomoci v spolupráci so Slo-
venským  Červeným krížom. Spolupracujeme 
s Centrom pedagogicko-psychologického 
poradenstva a prevencie, ktoré nám pomáha 
s prácou jednotlivých triednych kolektívov 
alebo jednotlivcov, mali sme Týždeň zdravej 
výživy, Šarkaniádu, Vianočné tvorivé dielne a 
burzu.  Žiaci druhého stupňa sa zúčastnili ly-
žiarskeho kurzu v Tatranskej Lomnici. Vybraní 
žiaci nás reprezentujú v rámci projektu Come-
nius v Nemecku, Poľsku a vo Veľkej Británii v 
rôznych športových disciplínach. 6. až 9. feb-
ruára privítame zástupcov týchto krajín v našej 
škole. Zapojení sme do projektu eTwinning a 
Generation at school. Celoročne separujeme 
elektrický odpad, batérie a zbierame papier. 
Zo získaných financií kupujeme chýbajúce 
učebnice.  V rámci spolupráce s Pedagogickou 
fakultou UK sme fakultnou  školou pre budú-
cich pedagógov.  
Škola sa zapojila do Enviroprojektu, čím získa-
la financie na dobudovanie ekotriedy. Vysadili 
sme so žiakmi ovocné stromy, okrasné kríky, 
postavili skleník a parenisko, zmontovali sme 
kompostér. Na jar začnú žiaci sadiť zeleninu a 
bylinky a starať o ekotriedu. Ďalší projekt, kto-
rým sme získali financie na úpravu časti areálu 
– bývalé dopravné ihrisko „Aktívne prestávky a 
popoludnia“ je  pokračovaním celoškolského 
projektového týždňa, v ktorom  žiaci navrho-
vali, čo by chceli mať na ihrisku. Študenti VŠVU 
nám vypracovali grafický návrh, my sme spra-
covali projekt a získali financie na jeho časť. 
Na to, aby sa projekt zrealizoval, potrebujeme 
opraviť asfaltovú plochu. Uvedenú požiadav-
ku sme dali zakomponovať do rozpočtu obce 
a dúfame, že sa uvedená čiastka schváli. 

Mgr. Alena Petáková

Prvý polrok ubehol ako voda                                                                                           
Prvú polovicu šk. roka 2013/2014 hodnotí riaditeľka ZŠ na Malokarpatskom námestí Alena Petáková

Zápis detí do prvého ročníka Základnej školy 
na Malokarpatskom nám.1 sa uskutoční

v piatok - 14. februára 2014 od 15.00 – 18.00 h
v sobotu – 15. februára 2014 od 08.00 – 12.00 h

Zápis je povinný pre deti, ktoré do 31. augusta dovŕšia  
šiesty rok veku, ako aj deti, ktorým bol odložený začiatok povinnej školskej dochádzky o jeden rok. 
V uvedené dni môžu dostať na škole informácie o úradnom postupe aj zákonní zástupcovia detí, 
ktoré dovŕšia šiesty rok veku v čase od 1. septembra 2014 do konca kalendárneho roku, ak chcú 

požiadať o predčasný nástup do školy. Na zápis je potrebné prihlásiť aj zdravotne postihnuté deti 
a zároveň priniesť úradný doklad o druhu zdravotného poistenia, aby sa včas zabezpečil nástup do 

školy, alebo prijali ďalšie opatrenia.
Pri zápise je zákonný zástupca povinný predložiť 

-občiansky preukaz
-rodný list dieťaťa

-v prípade potreby doklad o zdravotnom postihnutí dieťaťa

Pomôžte škole získať peniaze na 
ihrisko

Prosíme obyvateľov Lamača, aby podporili 
iniciatívu školy, ktorá sa rozhodla zapojiť do 

súťaže „EKOHRA“ v čase od 17.2. 2014 do 
16. 3. 2014 organizovanej predajňami LIDL 

v zbere plastových fliaš. 
Prosíme Vás, ak navštívite predajňu a vho-

díte plastové fľaše do určených automatov, 
prineste lístok, ktorý Vám vydá automat na 
vrátnicu školy. Škola, ktorá nazbiera najviac 
lístkov, môže vyhrať vybudovanie športové-
ho ihriska. Naša škola má ihriská v hroznom 
stave, obec nemá financie na ich vybudova-
nie, tak to skúsme takto. Ďakujeme všetkým 

za podporu.
Bližšie informácie nájdete na www.lidl.sk 
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V  škôlke rastú dietky ako kvietky      

Vychovávať s láskou, učiť k slušnosti a úcte, roz-
víjať detskú osobnosť i  individuálne zručnosti 
a  pripravovať na vstup do školy – to sú ciele, 
ktoré napĺňa pedagogický kolektív lamačskej 
MŠ. Priestory „obecnej“ škôlky sa nachádzajú 
na Heyrovského 4 a  Malokarpatskom námestí 
6, kde je elokované pracovisko škôlky. V oboch 
budovách sa nachádzajú štyri triedy nazvané 
podľa kvietkov, takže sú tu Sedmokrásky, Sl-
nečnice, Fialky, Púpavky, Nezábudky, Zvončeky, 
Margarétky a Snežienky. O deti sa pod vedením 
riaditeľky MŠ Lenky Kyselovej stará 16 kvalifiko-
vaných učiteliek. „ Snažíme sa o to, aby vnútor-
né a  vonkajšie priestory našej škôlky poskytli 
deťom pekné, hravé a  farebné prostredie, kde 
sa budú cítiť príjemne, „ hovorí riaditeľka škôlky 
Lenka Kyselová. „Motivovať deti, aby objavovali 
nové vedomosti a rozvíjali svoje schopnosti, sa 
usilujeme aj prostredníctvom nášho vzdeláva-
cieho programu, v  ktorom rešpektujeme jed-
notlivca, no zároveň vštepujeme deťom zásady 

tolerancie k  tým druhým, ktorí sú okolo nich,“ 
zdôrazňuje riaditeľka.
Ako riaditeľku doplnila učiteľka Zuzana Ma-
zancová, vzdelávací program netvoria iba 
aktivity zamerané priamo na predškolskú prí-
pravu, ale aj aktivity, ktoré rozvíjajú detskú 
osobnosť. „Je to napríklad tanečná výchova, 
výtvarná výchova, anglický jazyk, plávanie, 
korčuľovanie, skoro pravidelná terapeutická 
jazda na poníkoch, hudobné, divadelné, zá-

bavné predstavenia, „menuje učiteľka MŠ. „Vo 
vonkajších priestoroch robíme s deťmi takisto 
dopravnú či environmentálnu výchovu, „ do-
dáva riaditeľka.
Škôlka využíva pri vzdelávaní moderné technoló-
gie. „Veľmi oceňujeme možnosť učiť deti pomo-
cou interaktívnej tabule, „ zdôrazňuje Kyselová. 
„Škoda len, že zatiaľ máme len jednu takúto ta-
buľu, je to naozaj výborný pomocník pre učiteľov 
a zároveň „zaujímavá hračka“ pre deti, ktoré pro-

stredníctvom interaktívnej tabule môžu rozvíjať 
svoje vedomosti i psychomotorické zručnosti.“

Zuzana Mazancová k  tomu dodáva: Verím, že 
detičky, ktoré k  nám od budúceho školského 
roka prídu, si budú veselo spievať, ako deti, kto-
ré k nám už chodia. 

 „ Naša škôlka v Lamači každému sa zapáči.
 Je v nej život, je v nej hranie

učenie sa ľahko zvládne.
Kto do nej raz vojde, každý deň tam pôjde ...“

Zápis detí do MŠ je od 15. februára 
do 15.marca 2O14 . 

Žiadosť o  prijatie dieťaťa je potrebné 
podať na riaditeľstvo MŠ Heyrovského 4.
Informácie o MŠ nájdete aj na 

www.dietky-kvietky.sk

Divadielko pod hríbikom prinieslo 
bábkovú klasiku                                              

Poslednú januárovú nedeľu čakal na deti v kine 
Zimný príbeh. Takýto názov má rozprávka, 
ktorú zahralo bábkové Divadlo pod hríbikom. 

Jeho predstavitelia, manželia Róbert a  Ľudmi-
la Schweighoferovci sú verní klasickému báb-
koherectvu a  snažia sa pripomenúť aj tradíciu 
kočovných, ľudových bábkarov. Ujo Hoblina, 
ako znie umelecké meno Róberta Schweigho-
fera, asistoval aj pri žrebovaní Šťastíčka a  malí 

Lamačania si tiež mohli vyskúšať, ako bábkové 
divadlo, umiestnené na povoze, sledovali deti 
pred viac ako sto rokmi. Na predstavení boli 
takisto odmenené deti, ktoré nakreslili obrázok 
z predchádzajúceho divadielka – Katka Šlárko-
vá, Saško Vaszily a Margarétka Fejdiová.

Magda Vášáryová sa stretla 
s lamačskými seniormi                                             

Na pozvanie Jednoty dôchodcov Slovenska za-
vítala v pondelok 27. januára do Spoločenského 
centra Lamač Magda 
Vášáryová. Seniorom 
prišla porozprávať 
o  svojich skúsenos-
tiach, ktoré nadobudla 
ako diplomatka, veľ-
vyslankyňa Slovenska 
v  Poľsku a  v  Rakúsku. 
Súčasná poslankyňa 
NR SR sa na stretnutí 
rozhovorila o tom, ako 
sa dostala k  diploma-
tickej kariére ešte za čias prezidenta Václava 
Havla. Pospomínala to, s čím všetkým sa počas 
svojich misií stretla, o  smutných situáciách, 
nebezpečných kauzách i  veselých príhodách. 
Členovia JDS sa jej pýtali aj na to, aká je pre dip-
lomata vysnívaná krajina, kde sa diplomatovi 
najlepšie žije a pracuje. „Ťažko povedať, sú kra-
jiny, ktoré sa zdajú ideálne, no v dnešnom glo-
balizovanom svete, kde sa aj problémy stávajú 
globálnymi, asi nenájdete krajinu, v ktorej by si 
diplomat mohol byť istý, že ho čaká pokojný po-
byt,“ odpovedala Magda Vášáryová. Hostiteľov 

informovala aj o tom, že pre ženu znamená dip-
lomatická kariéra s najväčšou pravdepodobnos-
ťou aj to, že sa musí vzdať manželského života. 
„Diplomatky sú zväčša buď rozvedené, alebo sa 
vôbec nevydajú, „ uviedla Vášáryová.

Na zimnej údržbe by sa malo ušetriť.

Vďaka miernej zime boli od decembra do 
polovice januára náklady na zimnú údržbu 
o  viac ako 45 percent nižšie ako v  rovna-
kom období na prelome rokov 2012-2013. 
Pracovná čata do polovice januára vykonala 
len jeden zásah, ktorý si vyžiadalo mrznúce 
mrholenie . Podľa poverenej prednostky MÚ 
Michaely Kövári Mrázovej úspory do polovi-
ce januára predstavovali približne 6.000 eur. 
Zima sa na záver januára predsa len prihlá-
sila. Avšak vzhľadom k očakávaniu SHMÚ, že 
vo februári bude opäť prevládať len mierna 
zima, možno očakávať, že sa veľká časť plá-
novaných prostriedkov na zimnú údržbu ne-
vyčerpá.
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Máte podnet, príspevok 
či tip do Lamačana?

Napíšte nám!
lamacan@lamac.sk

Takže, ak sa stane Smrek rezbárom, je v  tom 
tak trochu osud?
Takto to nevnímam, ale je pravda, že mám veľ-
mi rád prírodu. A drevo je jedným z najvzácnej-
ších materiálov, ktorými nás obklopila príroda. 
Každé drevo má inú farbu, vôňu, tvrdosť.. Ten, 
kto raz objal strom a zamiloval si jeho vôňu, tiež 
mohol pocítiť jeho blahodarnú energiu. A takis-
to mohol začať vnímať drevo nielen ako staveb-
ný či remeselný materiál, ale aj ako umeleckú 
hmotu. Odtiaľ je len skok k rezbárstvu. Dnes sa 
rezbárstvu venuje veľa ľudí, profesne či záľubo-
vo. Ja sa tejto činnosti venujem príležitostne vo 
voľnom čase. 

Pamätáte si na svoju 
prvú sochu?
Určite, na to sa neza-
búda. Volá sa Žena z  vi-
dieka, je približne 1 m 
vysoká a vytvoril som ju 
v roku 1993. 

Rezbárstvo je v  užšom 
c h á p a n í  t ra d i č ný m 
umeleckým remeslom 
na Slovensku. Vy však 
viacerými výtvormi do-
kazujete, že to môže byť 
aj kreatívne umenie...

Iste, veď aj bútľavý strom, v  ktorom zarástla 
odložená motyka a  do ktorého človek dotvorí 
prvky, sa stáva akousi sochou či spomienkou. Už 
na začiatku, keď sa začne rezať, by človek mal 
vidieť obrysy novej sochy a  je dobré si spraviť 
malú maketu budúcej sochy z  lipového dreva. 
Záleží naozaj na fantázii. Mne sa napríklad takto 
podarilo oživiť aj starú žehličku mojej babky vlo-
ženú do dreva, do ktorej som zasadil malý živý 
stromček. 

Čomu vďačíme za to, že vaše výtvory vznikajú 
práve v Lamači? Pokiaľ viem, vy nie ste rodený 
Lamačan.
Nie, to nie, ale zasa, narodil som sa a  vyrastal 
na bratislavskej Kolibe. Takže som to na Kačín, 
k   Železnej studničke a  vlastne aj do Lamača 
mal naozaj len na skok, cez les. Ale moja prvá 
naozajstná návšteva Lamača bola niekedy v 70. 
rokoch, kedy som navštívil vychýrený podnik na 
vŕšku, kde hrávali kapely bigbítovú hudbu. Cho-

dili sme tam potom pravidelne, pamätám si na 
preplnené autobusy č. 26, ktoré sem vtedy cho-
dili. Neskôr som zistil, že Lamač je tiež jednou zo 
vstupných brán do Malých Karpát, odkiaľ sme 
s partiou rovesníkov podnikali veľa výletov. Na 
tieto časy veľmi rád spomínam.

K Lamaču vás pripútala aj práca...
Áno, začiatkom roka 1999 začala fungovať 
naša tlačiareň na Borinskej ulici, v ktorej sa ve-
nujeme kompletnej polygrafickej výrobe a tla-
či kníh. Veľa rokov sme u nás tlačili aj časopis 
Lamačan.

S Lamačom ste teda naozaj spojený. Čo sa vám 
tu najviac páči?
Vždy hovorievam, že pri lese žijú dobrí ľudia 
a takí sú Lamačania. Mnohí z nich u nás brigádo-
vali a stále pracuje v tlačiarni. Zistil som, že sú to 
lokálpatrioti, ktorí sa snažia robiť veľa pre Lamač 
a  pre zachovanie tradícií. Aj to ma inšpirovalo 
k tomu, aby som sa tu snažil rozvinúť zámer vy-
budovať záhradnú minigalériu umenia rôznych 

slovenských rezbárov a sochárov.
Aj vďaka pomoci Miestneho úradu sa nám v mi-
nulom roku podarilo zorganizovať výstavu sôch 
v  Lamači, kde jedným zo spoluvystavovateľov 
bol aj pán Krkoška – významný Lamačan, ktoré-
ho si veľmi vážim a je mojou veľkou inšpiráciou. 
Snažím sa aj o to, aby som pomohol cez svoju 

umeleckú činnosť skrášliť Lamač. Pred Vianoca-
mi sme preto na Borinskej ulici osadili a osvetlili 
súsošie „Tri sestry“ (obr. 1). A pri príležitosti cyri-
lo-metodských osláv som venoval mestskej čas-
ti sochu vierozvestcov, ktorú som reštauroval. 
Sochu, ktorá dovtedy bola v mojej galérii, sme 
spolu s Lamačanmi Ovádkovcami umiestnili na 
zelené priestranstvo pred miestny úrad. Dúfam, 
že sa tým podarilo trošku „otepliť“ miesto medzi 
panelákmi (obr. 2).

Znie to skromne, ale treba povedať, že určite aj 
za to ste si zaslúžili titul Osobnosť Lamača, kto-
rú vám mestská časť v minulom roku udelila.
Prepáčte, ale o  tom sa zdráham hovoriť. Mys-
lím si, že v  Lamači je veľa šikovných a  uznania 
hodných ľudí. Sám seba určite ako Osobnosť La-
mača predstavovať nebudem. No samozrejme, 
toto ocenenie si veľmi vážim. 

Tak nám aspoň prezraďte, čo plánujete do bu-
dúcnosti?
Rád by som pokračoval vo výstave sôch v  La-
mači a  vytvoril sochu tiež známeho Lamačana 
– Ivana Kysuckého – ktorý bol primášom a zna-
menitým huslistom. Určite si ho mnohí pamä-

tajú ako dobrého človeka a  vzácneho priateľa, 
ktorý ma kedysi obdaroval netradičným darom.
Bolo to malé šteniatko, fenka Radúza, z  ktorej 
vyrástol veľmi šikovný a  múdry pes, ktorý nás 
nielen postráži, ale je aj príjemným spoloční-
kom na prechádzky. Výstavou v tomto roku by 
som chcel vzdať poctu práve Ivanovi. 
V  rámci tlačiarenskej činnosti by som rád nad-
viazal na časopis pre umelcov DOTYKY, ktorý 
v minulosti vydával známy rezbár a sochár Alojz 
Machaj. Práve dokončujeme knihu Múdre slová, 
zozbierané svetoznámym husľovým virtuózom, 
starým pánom Jánom Berkym Mrenicom. Mám 
z tohto diela veľkú radosť a myslím si, že dielo oži-
ví slovenskú kultúru a aj povedomie spoločnosti.

em 

Matej Smrek: Lamačania sú lokálpatrioti, ktorí majú úctu k tradíciám                                                                                                        

Napriek tomu, že pôsobí nenápadne a skromne, patrí medzi ľudí o ktorých možno povedať, že robia neobyčajné veci. Stačí sa len pozrieť na výtvory 
z dreva, ktoré sám urobil alebo zreštauroval. Niektoré z nich skrášľujú aj verejné priestory v Lamači a dokazujú, že umenie nepatrí len do galérie, ale 
môže sa vynímať napríklad aj medzi panelákmi. Či ho k  umeniu a dreveným artefaktom priviedlo tak trochu i jeho meno, prezradil umelecký sochár 
a rezbár Matej Smrek v nasledujúcich riadkoch.

1 2
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Jubilanti vo februári                                   
 Rehák Alexander 96
 Baník Rudolf 94
 Niederová Marta  94
 Bystrický Drahotín  93
 Hornová Ernestína  92
 Madáková Valéria  91
 Kralovičová Janka  90
 Brhlík Oto  89
 Miháliková Mária  89
 Lošonská Valeria  89
 Donoval Tibor  88
 Bátovský Ján  88
 Gronský Karol  88
 Hudecová Emília  88
 Velgosová Zora  87
 Lučeničová Otília  87
 Slezáková Jolana  86
 Kúdelová Matilda  86
 Lukáčová Viera  86
 Smolinská Irena  85
 Petrovičová Irena  85
 Petrášová Anna  85
 Boskovič Jozef  75
 Kršek Jozef  75
 Iľko Jozef  75
 Matyšková Anna  75
 Ďukičová Anna  75

Všetkým jubilantom blahoželáme!
Údaje pochádzajú z Ohlasovne trvalého pobytu 
BA-Karlova Ves. Za prípadné uverejnenie neak-
tuálnych údajov sa vopred ospravedlňujeme.

V januári sa v Lamači narodili:                                        

Z dôvodu technických problémov, súvisiacich 
so štatistickou evidenciou Ohlasovne pobytov 
MÚ Bratislava-Karlova Ves, uverejníme zoznam 
detí, narodených v mesiaci január 2014 v mar-
covom čísle Lamačana.
Ďakujeme za pochopenie.

Lukáš Haraslín má za sebou debut 
v Serii A                                                                    

Jeden z  najväčších ta-
lentov slovenského 
futbalu, 17-ročný Lama-
čan Lukáš Haraslín za-
znamenal veľký deň vo 
svojej kariére. V  nedeľu 
19. januára bol nomi-
novaný na zápas A tímu 
jeho klubu AC Parma 
v stretnutí proti Chievu. 

Hoci sa napokon na trávnik nedostal, atmosfé-
ru jednej z najkvalitnejších svetových líg mohol 
zažiť ako priamy aktér.   „Bol to super pocit byť 
v nominácii na duel najvyššej súťaže. Zápasový 
dres , s číslom „50“som si nechal na pamiatku,“ 
dodal Haraslín na internetovej stránke svojej 
zastupiteľskej agentúry CSM Agency. Radosť zo 
synovho úspechu neskrýval ani jeho otec, dlho-
ročný futbalový tréner a funkcionár v Lamači – 
Jozef Haraslín. „ Bol to veľmi pekný pocit,“ pove-
dal pán Haraslín pre Lamačan. „Lukášovi sa teraz 
vracia všetko to úsilie, ktoré doteraz futbalu ve-
noval.“ Jozef Haraslín si myslí, že Lukáš by v tejto 
sezóne v drese A tímu už mohol zasiahnuť aj do 
hry. „Verím, že v jednom z posledných stretnutí 
jarnej časti dostane aspoň na pár minút príleži-
tosť, „ dodal otec mládežníckeho reprezentanta.

Andrea Klementisová opäť medzi 
top športovcami Bratislavy                           

Primátor Bratislavy ocenil na konci minulého 
roku najúspešnejších športovcov Bratislavy 
a  Bratislavského kraja. Medzi ocenenými bola 
už po štvrtýkrát aj členka ŠK Goju kai karate Bra-
tislava – Lamač Andrea Klementisová. Cenu si 
zaslúžila za za mimoriadne úspechy dosiahnuté 
na tohtoročných Majstrovstvách sveta WTKA, 
kde získala 4 zlaté a dve strieborné medaily. „ Pre 
mňa osobne je to istou osobnou satisfakciou za 
celý rok a potvrdením, že všetko vložené úsilie 
malo spätnú väzbu nielen vo výsledkoch, ale aj 
medzi ľuďmi a v ich pohľade na karate, „ uviedla 
pre Lamačan Andrea Klementisová.
V decembri 2013 sa členovia ŠK Goju kai karate 
zúčastnili aj na 41. ročníku súťaže International 
karate open Trbovlje v  Slovinsku. Na súťaži sa 
zúčastnilo 14 krajín zastúpených vyše 540 pre-
tekármi. Najúspešnejšou z pretekárok Goju kai 
karate bola Tamarka Vidová, ktorá v  kategórii 
10-11-ročných získala v  náročných dueloch 2. 
miesto a len o vlások jej uniklo prvenstvo. 
Pretekári ŠK Goju kai karate majú v prvom pol-
roku 2014 nasledovné súťaže :

8.3. III. kolo Pohára federácie – Pezinok
22.3. IV. kolo Pohára federácie – Banská Bystrica
5.4. V. kolo Pohára federácie – Šaľa ( kvalifiká-
cia na MS )
18.-20.4. Majstrovstvá Európy – Mallorca, San-
ta Ponsa
26.4. Medzinárodná súťaž Slovakia Open – 
Stupava
24.5. Majstrovstvá SR – Martin
11.-15.6. Majstrovstvá Európy WUKF – Verona, 
Taliansko

Bedmintonista Juraj Vachálek 
sa predstaví na Majstrovstvách 
Európy                                                                       

Jeden z  najlepších lamačských športovcov, 
bedmintonista Juraj Vachálek sa v nadchádza-
júcich dňoch zúčastní ako člen reprezentač-
ného tímu SR Majstrovstiev Európy mužských 
tímov vo švajčiarskom Bazileji. Juraj bude so 
svojimi tímovými kolegami hrať v  základnej 

skupine proti Dánsku, Írsku a Českej republike. 
Ako Juraj prezradil pre Lamačan, všetko sú to 
nároční súperi.“Úspechom bude každý vybojo-
vaný set, „ uviedol Juraj Vachálek, ktorý verí, že 
tímu SR sa podarí zdolať aspoň jedného súpe-
ra, zrejme najväčšie šance sú v súboji s Írskom. 
Juraj sa takisto v tomto roku chystá obhajovať 
titul majstra Slovenska v  dvojhre mužov. Na 
začiatku januára sa mu podarilo po roku opäť 
vyhrať kvalitne obsadený turnaj Grand Prix 
v Českom Tešíne. Juraj takisto pomáha vycho-
vávať mladých bedmintonistov, ktorí trénujú 
v  Lamači pod vedením trénerov z  bedminto-
nového oddielu TJ Spoje Bratislava.

O bedminton v Lamači je čoraz väčší záujem

Bedmintonové tréningy pre deti a mládež sa  v Lamači organizujú už 37 rokov. Ako Lamačan 
informoval organizátor bedmintonovej prípravy Filip Guldan, v posledných rokoch záujem 
detí neustále rastie. „Pri zápise do skupiny začiatočníkov bol tento školský rok záujem taký 
veľký, že sa kapacita naplnila už na prvej hodine, „ uviedol Guldan. 
Medzi najlepšie deti z Lamača už niekoľko rokov patria Samuel Bučko, Alex Velič, Lukáš Žáčik, 
Matúš Galovič, Andrej Kudláč a Petra Borščová. Títo hráči sa zúčastňujú turnajov na celom 
Slovensku s cieľom kvalifikovať sa na Majstrovstvá SR. Tento rok sa k nim pridali aj ďalšie ta-
lentované deti z prípravky - Daniel Kopanica, Matúš Rippa a Michaela Nemcová. V minulom 
školskom roku bol najúspešnejším hráčom Andrej Kudláč, ktorý na majstrovstvách SR žiakov 
do 11 rokov v Šuranoch získal dve strieborné a jednu bronzovú medailu.

Informácie o Lamači 
sa dostanú priamo k vám

Chcete byť informovaní o  pripravovaných 
podujatiach, zámeroch a dianí v MČ BA-La-
mač? Pošlite nám vašu mailovú adresu ale-
bo mobilný telefonický kontakt a my vám 
budeme posielať informácie o  novinkách 
v mestskej časti. Ozvite sa mailom na adre-
su informator@lamac.sk alebo pošlite SMS 
s textom „informator“ na číslo: 
0917 224 376.
MÚ Bratislava-Lamač
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Zasadnutie komisí MZ BA-Lamač vo februári  

Kultúrna – 10. 2. o 17.00 h, Sociálna 11. 2. o 17.00 h,  
Životného prostredia 20. 2. o 16.30 h, Finančná 
3. 3. o 18.00 h

Miestna knižnica Lamač pozýva                                  

Pondelok, Streda 13,00 – 19,00
Štvrtok 10,00 – 15,00
Telefónne číslo: + 421 2 64 78 97 37

•	 Ján Polák vodoinštalácie a  údržba, výmeny 
a opravy WC, batérie, sifóny, zapojenie umýva-
čiek a  pračiek, vŕtanie dier do panelov 0905/ 
627 321

•	 Doučím angličtinu deti aj dospelých, aj cez ví-
kend 0905/ 222 966

•	 Voda, kúrenie, plyn, oprava a montáž aj cez ví-
kend 0905/429 097, 0911/ 429 097 

•	 Prijmeme do tlačiarne pracovnú silu (ideálne 
z Lamača) na polovičný pracovný úväzok alebo 
na dohodu. Požadujeme znalosti práce s počí-
tačom, vodičský preukaz, príjemné vystupova-
nie a vítané sú znalosti grafických programov. 
Informácie na tel. 02/6446 2403.

•	 Hľadáme milú a  spoľahlivú pani na príleži-
tostné opatrovanie 15-mesačného chlapčeka. 
Kontakt: 0918 641 203

Inzercia                                                                                                                                                                                                                         

Kultúrna komisia MiZ pozýva                                        

9.2.14 o 11.00 h
Divadielko pre deti – O Červenej čiapočke - 
kino Lamač 
14.2.14 o 17.00 h
Valentínsky večer - kino Lamač
1.3.14 o 20.00 h 
Fašiangová zábava – reštaurácia Trojka
(predaj lístkov na MÚ od 24.2.14)
9.3.14 o 17.00 h 
MDŽ – kino Lamač – Divadelné predstavenie 
- Ženský zákon po záhorácky - kino Lamač

Program RC Obláčik na február 2014             

Pondelok

08:00 - 11:30
10:00 - 11:45
18:30 - 20:00

Hráme sa na škôlku
Herňa pre členky MC Obláčik
Brušné tance pre mamičky

Utorok

09:30 - 11:00
09:30 - 11:00
17:00 - 18:00

19:00 - 20:30

Herňa s Erikou S. a Paťkou
Bábätkovo s Miškou
Zábavné cvičenie pre 
najmenších
Tanec pre radosť (pre členky RC) 

Streda

09:00 - 09:45
10:00 - 11:30
18:15 - 19:45

Funny English s Katkou
Veselá herňa s Katkou a Peťou
Angličtina pre dospelých (MH)

Štvrtok

10:00 - 11:30

19:00 - 20:30

Montessori hernička s Erikou F. 
a Andrejkou
Tanec pre radosť (pre členky RC)

Piatok

09:30 - 11:00
17:30 - 18:30

Hernička s Evkou a Dankou
Naše vlastnosti

PODUJATIA:
7. a 14.2. o 18:30h Ako zvládnuť zimu s kvalitný-
mi bylinnými prípravkami – prednáška
12.2. o 10:30h Divadielko s Katkou počas herne 
– Zimná rozprávka
13.2. o 18:30h Schôdza členov a dobrovoľníkov 
RC Obláčik
20.2. o 17:00h Tvorivé dielničky pre deti - Fareb-
né jašenie
27.2. o  16:00h Karneval – podrobnosti budú 
uvedené na našej webovej stránke
Zmena programu vyhradená. Viac informácií 
o  programe a  prihlasovaní na podujatia nájdete 
na: www.oblacik.sk

Program Jednoty dôchodcov 
Slovenska MČ Lamač na február 2014                 
10.02.2014 16,00 h - zasadanie výboru
10.02.2014 14,00 h - téma: čarodejníctvo 
v rannom stredoveku
17.02.2014 14,00 h - téma: zimné ošetre-
nie pleti a rúk
24.02.2014 15,00 h - Výročná členská 
schôdza v Spoločenskom centre na Malo-
karpatskom nám. 
Pokračujeme v cvičení Kalanetiky: každý 
utorok o 17.00h , v Spoločenskom centre. 

Úradné hodiny MÚ Bratislava-Lamač                      
Miestny úrad Bratislava-Lamač
Malokarpatské nám. 9, 841 03 Bratislava
Tel.: 64 78 00 65
MIESTNY ÚRAD A POKLADňA
Pondelok 10:00 – 12:00 13:00 – 17:00
Utorok   8:00 – 12:00 
Streda   7:30 – 12:00 12:30 – 16:30
Štvrtok   8:00 – 11:00
Piatok   8:00 – 11:00
PODATEĽňA
Pondelok   8:00 – 12:00 13:00 – 17:00
Utorok   8:00 – 12:00 13:00 – 15:00
Streda   7:30 – 12:00 12:30 – 17:00
Štvrtok   8:00 – 12:00 13:00 – 16:00
Piatok   8:00 – 12:00
STAVEBNý ÚRAD
Pondelok  10.00 – 12.00 13.00 – 17.00
Streda   07.30 – 12.00  12:30-16.30

8.2. Príbeh môjho syna 18.00 h 2,50 €
9.2. Oggy a šváby 15.30 h 2,50 €
9.2. Zuzana Michnová – Som slávna tak 

akurát 18.00 h 2,50 €
15.2. PRÍBEH FILMU – Fascinujúca cesta 

svetom filmu 
Sobota: 7. diel – Európska nová vlna /60.roky 

20.st./ 17.00 h 2,50 €
 8. diel – Noví režiséri, nové formy /60. 

roky 20. st./ 18.30 h 2,50 €
16.2. Colette 18.00 h 2,50 €
22.2. Diana 18.00 h 2,50 €
23.2. Jasmínine slzy 18.00 h 2,50 €

Program kina na február 2014                                                                                                                                       


